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Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wtoclawek Wfociawek 25.07 .2O16r,

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent M iasta Wtoctawka

U przejmie powiadamiam, 2e zgtosity siq mieszkadcy

ul. Lubnej, Ptowieckiej z uprzejma pro3bq o zalo2enie ok'80 mb' chodnika od

ul. Ptowieckiej w kierunku ul. tubnej 1b po prawej stronie do budynku Planty 37'

swojq proSbq uzasadnili bezpieczeristwem dzieci uczqszczanych do szkofy' czqsto

UV*., Z" dzieci nie chcq chodzii po piachu i kafu2ach w gruncie po opadach

deszczu i schodzq na jezdniq a to grozi niebezpieczeristwem. Problem braku

ok.80mb'chodnikazglaszaIipodczasspotkaniazPanemPrezydentemna
Osiedlu Potudnie. Cala ulica tubna posiada chodnik i tylko 80 m chodnika brakuje

do funkcjonalnoSci tego uktadu komu nikacyjno-drogowego'

Szanowny Panie Prezydencie, poniewa2 iest to bordzo maly wydatek uprzeimie

proszQ o wydanie dyspozycii sluibom inwestycyinym by w okresie wokacyinym
'utoiyi 

ten kowdlek chodnika w ramach zadofi inwestycyinych ze irodk6w

fin ansowych w Dziole 7ll.Rozdzia! 7 5095pn !' Modernizacia ciqg6w pieszych"

Po wizji lokalnej faktycznie uwa2am, 2e jest to bardzo maty zakres rob6t

drogowych a gro2qce niebezpieczeristwo prze mawia za tym by zar6wno

VZUf iO jak i stu2by inwestycyjne wykonaiy ten maty chodniczek w b/r' w

ramach Srodk6w finansowych - bud2etu miasta gdzie wy2ej wskazafem'

Z g6ry dzigkuje i liczq na pozytywna decyzjq Pana Prezydenta'

W zalqczeniu zdjqcie obrazujqce lokalizacje chodnika '

Z powa2aniem
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